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Maastricht, 15 juli 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van D66 inzake energietoeslag studenten in Maastricht. 
 
Geacht college, 
 
Op 7 juli 2022 is in de Tweede Kamer een motie aangenomen “Wijziging van de begrotingsstaten van het 
Ministerie van Sociale Zaken en Werkgelegenheid (XV) voor het jaar 2022 (Tweede Incidentele suppletoire 
begroting inzake Energietoelage)”. 
 
Deze motie houdt in dat de voorwaarde om maximaal te lenen van DUO voor studenten om in aanmerking 
te komen voor de energietoeslag komt te vervallen. Zie bijgevoegde voetnoot voor de volledige motie1.  
 
In de Raadsinformatiebrief van 11 juli 2022 (aanpak energiearmoede) lezen we onder andere dat 
studenten niet in aanmerking komen (in Maastricht) voor de toeslag en gebruik kunnen maken van de 
bijzondere bijstand. Echter moeten studenten dan maximaal lenen bij DUO. Verder geeft u aan dat het Rijk 
geen extra gelden beschikbaar stelt om studenten energiecompensatie uit te keren. Duidelijk is dat dit 
uitgangspunt volgens de LSVb in strijd is met het gelijkheidsbeginsel. De uitsluiting wordt door hen als 
discriminatie bestempeld. 
 
D66 Maastricht heeft kennisgenomen van het feit dat meerdere gemeenten besloten hebben om de 
landelijke lijn niet te volgen. In deze gemeenten kunnen studenten toch, onder bepaalde voorwaarden, 
aanspraak doen op de bijzondere bijstand/energietoeslag (Leiden, Den Haag, Delft, Nijmegen). Nu de motie 
is aangenomen in de Tweede Kamer zullen meer gemeenten volgen. Wij zijn ons ervan bewust dat 
gemeenten met veel studenten een enorme kostenpost erbij krijgen op het moment dat de voorwaarde 
wordt aangepast.  D66 Maastricht vraagt zich af wat de mogelijkheden zijn in Maastricht zijn en stelt 
daarom de volgende vragen: 
 
1. Bent u het met D66 Maastricht eens dat de voorwaarde van maximaal lenen bij DUO niet doeltreffend 

is en studenten uitsluit die juist de toeslag hard nodig hebben? 
 
2. Heeft er met het Rijk communicatie plaatsgevonden over extra middelen om studenten te kunnen 

voorzien van een energietoeslag? 
 

3. Wat heeft u richting het Rijk gedaan, of gaat u nog doen, om te bepleiten dat studenten beter in 
aanmerking komen voor een energietoeslag? 

                                                           
1 https://www.tweedekamer.nl/downloads/document?id=a944c766-356f-4dfc-8953-
036ce2151af8&title=Nader%20gewijzigde%20motie%20van%20het%20lid%20Podt%20over%20voorkomen%20dat%20studente
n%20altijd%20maximaal%20moeten%20lenen%20voordat%20zij%20in%20aanmerking%20komen%20voor%20individuele%20bi
jzondere%20bijstand%20%28t.v.v.%2036064-16%29.pdf 



 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Is het mogelijk de voorwaarde van maximaal lenen te laten vervallen in Maastricht en andere 

voorwaarden op te stellen voor studenten om aanspraak te kunnen doen op de energietoeslag/ 
bijzonder bijstand? 

 

 Zo ja:  
Welke voorwaarden zou u dan voorstellen? 
Is er financiële dekkingsruimte om studenten van een dergelijke toeslag te voorzien? 

 Zo nee: 
Waarom is dit niet mogelijk? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
Miriam Elfassih  

 
Raadslid D66 Maastricht 


